
Zápis ze schůze Kolejní rady 

Vážení ubytovaní a další čtenáři, dne 05.03.2024 se konala schůze Kolejní rady (dále jen „KR“) (přítomní 

všichni členové) s ředitelem Správy účelových zařízení (dále jen „SÚZ“), panem Ing. Stanislavem 

Starým, vedoucím Provozního odboru, panem Jaromírem Příhodou, vedoucí koleje Sázava paní Evou 

Kalinovou, vedoucí koleje Volha, paní Evou Bartušovou, paní Olgou Skálovou z odboru ubytování 

studentů a s panem správcem sítě Adamem Hanusem. Bylo probráno několik témat a návrhů, jejichž 

obsah je shrnut v následujících bodech. 

 

Obecné: 

• Apelujeme na dodržování nočního klidu! Noční klid je na kolejích zaveden od 23. hodiny, ale 

rádi bychom připomněli, že noční klid v Praze je již od 22. hodiny. 

• Bylo navržena revize právního vztahu GDPR a dokumentu vydávaného a ponechávaného na 

webových stránkách SÚZ s názvem „Přidělená kolej v akademickém roce…“. V dokumentu je 

obsaženo celé jméno ubytovaného, což nemusí být v souladu s ochranou osobních údajů. 

Koleje: 

• V budoucnu bude probíhat plošné umývání oken. Poprvé zde bude zaveden náš návrh o 

umisťování postupu pracovníků na nástěnku dole u vrátnic kolejí s přibližnými dny a patry, kdy 

lze očekávat návštěvu zaměstnanců. 

Sázava: 

• Rekonstrukce chodeb zatím probíhá úspěšně, měla by se dokončit koncem roku 2024. 

Aktuálně je hotové pouze 2. patro a probíhají diskuze o zlepšeních modelového návrhu, který 

byl na tomto patře vyzkoušen. Ostatní patra budou však rekonstruována stejně či podobně (s 

ohledem na zlepšeních modelu) s rozdílnou barvou omítky. Barvy budou různé pro každé 

zrekonstruované patro.  

• Byl vznesen dotaz na používání Konferenčního centra studenty/spolky. Takovéto používání 

bylo hodnoceno negativně, vzhledem k vlastní obsluze a chodu centra.  
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